
Bestyrelsesmøde Afd. 7 den 13-3 2014 

Tilstede: Alle minus Anders 

1. Velkomst ved formanden 

2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

3. Godkendelse af forrige referat: Godkendt 

4. Orientering fra formanden: 

 Komfurudskiftning forløber planmæssigt, dog har der været lidt 

startproblemer i form af forkerte grydesæt ifht. given aftale samt 

anden misforståelse mellem Storevorde hvidevare og Administrationen,, 

men dette er blevet udbedretaf Administrationen. 

 Ole har haft et møde med Svend Jensen ang. bestyrelsens 

rådighedsbeløb, og det hele ser godt ud. Svend kom med foreslag til 

hvordan vi laver et overslag til vores årlige budget, og det har 

bestyrelsen taget til sig, og synes det er et godt redskab fremover, 

 Ang. billardbord nyt klæde. Bestyrelsens følger op på en regning som 

tyder på nyt klæde påsat den 16-8-2013 – og bestyrelsens er bekendt 

med at dette vist ikke er sket i afdeling 7 i virkeligheden... 

 Den 1-4-2014 er der i festhuset AB. 40b fra kl 10 og et par timer frem, 

en repsræsentant fra Kuben og Sille fra bestyrelsen til at besvare evt. 

spørgsmål fra beboere omkring det spørgeskema som sendes ud snarest 

til udfyldes af beboerne. 

 4 til- og fraflytninger 

 1 klage over støj 

5. Kasserens beretning: Intet at berette 

6. Orientering fra Organinsationen 

 Henny referere kun fra dette til bestyrelsen 

7. Indkomne foreslag til drøftelse og beslutning 

 Briklåse til indgangsdøre: Bestyrelsens godkender administrationens 

indgivne tilbud på hoveddørene i opgangen til iværksætning uden 

huslejestigning – og bestyrelsen ønsker samtidig administrationen 

indhenter tilbud på udvidelse af dette briksystem til samtlige ydredøre i 

hele afd. 7, til drøftelse og afstemning på det kommende store 

beboermøde i september 2014 



 Parkeringspladser ved AB. 51: Bestyrelsen bibeholder sin enige 

beslutning om at lave p pladser der.  

8. Aktiviter 

 Sommerfest: Der er bestilt div. Underholdninger, og der tales om hvad vi 

ønsker der skal ske på denne dag den 16-8-2014 

9. Eventuelt 

 Der skal gives erkendelser i anledning Svend Jensens kommende pension 

og Jens Erik Grøn har 25 års Jubilærum, og Pia i bestyrelsen bliver 60 

år. 

 Vinduer: Der afventes 360 graders undersøgelsen 

Nyt møde den. 24-4 2014 

Referenten takker for et godt møde   

 

  

 

 


